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Z A P I S N I K      
 

s 23. gradonačelnikovog stručnog kolegija održanog 5. srpnja 2012. u Gradskoj 
vijećnici u Čakovcu, Ulica kralja Tomislava 15, s početkom u 09.00 sati 

 
Stručni kolegij je otvorio gradonačelnik i konstatirao da su kolegiju nazočni zamjenik 

gradonačelnika i pročelnici upravnih tijela Grada Čakovca. Konstatirao je da su kolegiju 
nazočni i novinari. 

Stručnom kolegiju prisustvovali su: predsjednik Gradskog vijeća Grada Čakovca 
Gordan Vrbanec, ing. el., zamjenik gradonačelnika Grada Čakovca Zoran Vidović, prist. oec., 
pročelnici upravnih tijela Uprave Grada Čakovca: mr. sc. Dragica Kemeter, mag. iur., Lidija 
Jaklin, univ. spec. oec., Slobodan Veinović, mag. politologije, Antun Gjerapić, mag. ing. 
aedif., Velimir Kramarić, mag. ing. arh. i urb., Ninoslav Šipoš, mag. ing. arh. i urb., Marijana 
Pal, univ. spec. oec. te Ivica Pongrac, univ. spec. oec. 
 

Uz materijale, članovi gradonačelnikovog stručnog kolegija primili su: 
- Izvod iz zapisnika s 22. stručnog kolegija gradonačelnika 

 
Članovi gradonačelnikovog stručnog kolegija na stol su dobili: 

- dopunu dnevnog reda na način da se iza točke 11. dodaje nova točka 12. koja 
glasi:„Upućivanje prijedloga Odluke o izradi Izmjene i dopune Detaljnog plana uređenja 
„Martane – Istok“ u Čakovcu“ 
 

Krenulo se na rad po dnevnom redu. 
 

D N E V N I    R E D 
 

1. Upućivanje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Čakovca do 30. lipnja 
2012., Gradskom vijeću Grada Čakovca, na usvajanje   

2. Upućivanje Izvješća o radu gradonačelnika Grada Čakovca od 1. siječnja 2012. do 30. 
lipnja 2012. i prijedloga Odluke o usvajanju Izvješća, Gradskom vijeću Grada Čakovca  

3. Upućivanje prijedloga Odluke o donošenju II. Izmjene i dopune PUP „Sajmište-II. 
etapa“ Čakovec, Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje  

4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2012.  
5. Upućivanje prijedloga Suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Knjižnice 

„Nikola Zrinski“ Čakovec, Gradskom vijeću Grada Čakovca  
6. Donošenje Zaključka o produženom boravku u školskoj 2012/2013.  
7. Donošenje Zaključka o sufinanciranju manifestacije „Porcijunkolovo 2012.“   
8. Donošenje Zaključka o prihvaćanju domaćinstva 14. Međunarodnog gudačkog 

natjecanja Rudolf Matz  
9. Upućivanje prijedloga: 

a) Suglasnosti na ekonomske cijene programa u jaslicama Dječjeg vrtića 
b) Odluke o izmjeni Odluke o načinu boravka djece s područja Grada Čakovca u 
predškolskim ustanovama, 
c) Načelne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju programa u odnosu na vrstu i trajanje 
za pedagošku godinu 2012/2013. 
Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje  

10. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju ulica u Mačkovcu, 
Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 

11. Upućivanje prijedloga Odluke o osnivanju Lokalne akcijske grupe (LAG), Gradskom 
vijeću Grada Čakovca, na donošenje 

12. Upućivanje prijedloga Odluke o izradi Izmjene i dopune Detaljnog plana uređenja 
„Martane – Istok“ u Čakovcu 
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Točka 1. Upućivanje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Čakovca 
do 30. lipnja 2012., Gradskom vijeću Grada Čakovca, na usvajanje 
 
Branko Šalamon: 
Ja predlažem da počnemo. Sve vas najsrdačnije pozdravljam. Želim vam ugodan boravak u 
klimatiziranoj vijećnici. Svima koji su se vratili sa godišnjeg odmora želim da što duže zadrže 
energiju koju su nakupili, ak su nakupili, ali posel nas čeka pa moramo nešto i odraditi. 
Danas sam pred sastanak kolegija predložio određeni dnevni red, pa imamo raznih dopuna, 
kak dojdemo po redu tak budemo neke stvari određivali. Na početku zašto se žurimo s nekim 
stvarima koje dodajemo na dnevni red, a to je prijedlog Odluke o izradi plana. To ste dobili 
danas i prijedloga o izmjenama Martane istok, to ste dva put dobili jedno te isto. Dakle, nisu 
dve točke, nego je jedna točka makar smo trebali dupli. Ne šparamo papire Dragica. Malo se 
šalim. Zašto je razlog da tak neke stvari žurimo, al zato sam razgovaral sa Zoranom. Došli su 
materijali od potencijalnih kupaca zemljišta u Martanama iz Njemačke za proizvodnu 
djelatnost. Ja često ne reagiram na rasprave koje se vode u društvu vezano uz to da neke 
druge sredine jako napreduju, jer Čakovec nazaduje. Konkretno ti partneri iz Njemačke, iz 
Austrije su obišli sve industrijske zone u Međimurju, ali naša ima, mi imamo prednost zato 
što imamo kanalizaciju i što imamo pročistač. I sad kada razmišljam o tome kolko Grad u 
nešto ulaže, o tome se u pravilu ne vodi računa, a strani partneri su daleko sofisticiraniji radi 
zaštite okoliša nego što je to kod nas uobičajeno. Razmišlja o tome kako će njihova 
djelatnost utjecati na okoliš. Zbog toga danas idemo sa Odlukom da se stvari izmjene u 
planu, jer je po našem planu je izgrađenost moguća na tim parcelama, radi se o zoni Male 
privrede 40%, oni mole da ta izgrađenost bude do 60%. Mi to naprosto zbog potrebe daljnjeg 
ulaganja u gospodarstvo, najviše zbog toga što je to proizvodna, proizvodna djelatnost sa 
mogućnošću zapošljavanja samo kod jednog partnera do 50 ljudi u godini dana, a drugi 
partner isto tolko ima, tak da mislim da je to značajno i evo takvim svojim činom idemo 
ljudima na ruku. Drugo je što moram reći je to da su Baptisti konačno, dakle osnivači srednje 
škole Čakovec konačno krenuli u raspravu oko toga da se krene izgradnja, njihova je želja 
da objekat i sportska dvorana bude završen do 31.8. slijedeće godine, pa i tu ćemo se službe 
morati postrojiti da mi svoj dio odradimo maksimalistički kako bi bili na ruci da konačno 
završimo ono što ja cijelo vrijeme očekujem, a to je da pokrijemo minus. Jasno mi smo na 
prošlom vijeću donesli Odluku da idemo na mogućnost otplate kupoprodajne cijene na 
godinu dana, no jasno da pred nama još dosta stvari stoje oko toga da se to sve skupa 
realizira. Također je jasno to da bi bilo dobro da to traje godinu i pol, dve godine, međutim sa 
investitorima je tako. Jako su hajklih, jako su dugo razmišljanja, a kad se oni odluče misle da 
to sve mora biti gotovo kak da se kruh peče. Malo zmesiš, malo dizanog tijesta i onda se 
peče kruh. To i mi imamo obaveze, ali mi kao administracija ne bi smjeli biti kočnica da se to 
realizira i ja vjerujem evo danas je 5.7.2012. ja sam siguran da će s naše strane biti učinjeno 
sve. Pretpostavljam i od strane škole, da škola počne raditi 1.9. Dakle to je od moje strane 
zadatak svim službama u Gradu da napravimo sve da to možemo realizirati. Treća stvar koju 
nažalost govorim samo zbog gospođice Aleksandre vrši se javni uvid u studiju utjecaja na 
okoliš za izgradnju sjevero-istočne zaobilaznice Grada Čakovca. Mi smo u programu 
Hrvatski cesta, na uvidu je taj plan, uvid je do 17.7., 18. je rasprava, 17. je uvid, a 18 je 
rasprava, tako da mi sa u raspravi o tome šta činimo da privučemo sredstva iz državnog 
nivoa, to je očigledni primjer, jer ta cesta koja je za Grad veoma bitna je vrijednost negdje 
4.5, 5 milijardi, ak ne i više. Očekujemo da će biti u istom kvalitativnom obujmu kao što je ova 
južna zaobilaznica. Dakle, rasvjeta, pješačko-biciklističke staze i sve ono što spada u ovoj, 
moram reći, jer kad uvijek se uspoređujemo sa Varaždinom kao najbližim velikim gradom da 
varaždinska zaobilaznica još danas nema osvijetljenu trasu cijelu i pješačko-biciklističke 
staze. Međutim Varaždin se uvijek ističe kao bolji primjer od Grada Čakovca, pa nek im 
bude, ali to nije moja želja da se takmičim sa Varaždinom di smo mi bolji, mi smo takvi kakvi 
jesmo, oni su točno takvi kakvi su oni. Ali to su tri stvari koje smatram da se moramo i mi 
potruditi oko toga da to bude realizirano, a sad idemo onda na ovaj predloženi dnevni red. 
Dobili ste ove sve papire koje ste dobili po uvodu i prva točka je Sanacija dječjeg vrtića 
Vjeverica. Takve ste mi materijale dali. 
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Dragica Kemeter: 
To je izvod. 
 
Branko Šalamon: 
Aha pardon. Dragica zbunjujete me. Upućivanje polugodišnjeg izvješća o izvršenju 
proračuna Grada do 13. lipnja. 2012. Vidli ste materijale, vidite da je negativan rezultat, vidite 
da negativan rezultat nešto malo preko 11 milijuna. To je više nego što je bio na kraju 
godine, ali samo da velimo dvije točke. U ovoj godini smo 90% povrata poreza napravili u 5. i 
6. mjesecu. Ove godine nam je došla 2.5 milijuna za oporabilište račun, a do kraja godine 
neće više biti niti kune troška po situacijama, jer smo zaustavili radove na izgradnji, ali će 
doći prihod tako da ćemo to pokriti u drugom polugodištu od prihoda koje ostvarujemo po 
osnovu plaćanja troškova odvoza otpadaka i sanacija, što građani plaćaju, tako da će tu bit, 
da to nismo stavili nutra kao trošak, tu situaciju onda bi netko od opozicije mogao reći da 
friziramo rezultate. Meni na polugodištu nije bitan, nije mi drago što je minus, ali mi nije bitno 
dal je takav minus, makar će oni vjerojatno uživati u tome da mi vade mast. Ali ja sam na 
dijeti pa mi paše da mi vade mast. Idemo, dakle, dalje oko proračuna i slijedeće što je 
sigurno veoma značajno da nam Fond za zaštitu okoliša nije platio 4 milijuna i nešto tisuća 
kuna što mi ne možemo prihodovati. Pitanje trenutka kada će to doći i kad bi to bilo nutra, 
dakle, bez ovih aktivnosti oko zemljišta, oko građenja i ostaloga bi rezultat bio daleko 
pozitivniji kako je bio za prva tri mjeseca, nastavili bi tu tendenciju, ali Bože dragi tu smo di 
smo. Da li netko od članova stručnog kolegija ili predsjednik Vijeća ima potrebu da nešto po 
prvoj točci kaže? Ako ne onda takav prijedlog u priloženom obliku upućujemo Vijeću na 
razmatranje i donošenje.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna do 30.06.2012., upućuje se 

Gradskom vijeću Grada Čakovca na usvajanje. 
 
 
Točka 2. Upućivanje Izvješća o radu gradonačelnika Grada Čakovca od 1. siječnja 
2012. do 30. lipnja 2012. i prijedloga Odluke o usvajanju Izvješća, Gradskom vijeću 
Grada Čakovca 
 
Branko Šalamon: 
Druga točka dnevnog reda današnjega je upućivanje izvješća o radu Gradonačelnika. Tu vi 
ne bi trebali imati potrebe da raspravljate. U smislu dal da ili ne, nešto odraditi nutra ili ne. 
Svjesni ili upoznati sa raspravama koje su se vodile u na Vijeću obično nitko ne prigovara 
ovome, nego prigovara da je to veliko. Sad smo to probali smanjiti na najmanju moguću 
mjeru, u konzultacijama sa gospođom Kemeter zmislio sam da bi trebalo biti i manje ili ovak 
to niko ne čita, ali budu svi imali neke ideje kak bi to mogli napisati ili reći nešto drugačije. Ali 
takav po zakonu smo obavezni i takav tekst u priloženom obliku upućujem Vijeću na 
raspravljanje i usvajanje.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 

          Polugodišnje izvješće o svom radu od 1. siječnja 2011. do 30. lipnja 2012., 
KLASE: 021-05/12-01/116, URBROJ: 2109/02-1-12-1, od 2. srpnja 2012. te prijedlog 
Odluke o usvajanju istog, upućujem Gradskom vijeću Grada Čakovca.  
 
 
Točka 3. Upućivanje prijedloga Odluke o donošenju II. Izmjene i dopune PUP 
„Sajmište-II. etapa“ Čakovec, Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
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Branko Šalamon: 
Treće: upućivanje prijedloga odluke o donošenju druge izmjene i dopune PUP Sajmište II 
druga etapa Gradskom vijeću Grada Čakovca na donošenje. Taj je plan rađen zbog potreba 
vlasnika zemljišta i potencijalnog investitora. U raspravama o tome da li Sajmište drugačije 
rješavati, radi se o sajmištu ili ne, ja se nadam da će sada donošenjem plana se otvoriti 
mogućnost da se tamo konačno počne sa realizacijom idejnog projekta ili ideje tog 
elaboriteta i da će na taj način biti skinuta sa dnevnog reda pitanje šta nam sve to treba. Mi 
bi kao Grad trebali samo od komunalnog doprinosa na toj lokaciji naplatiti između 8 i 10 
milijuna kuna. Što Gradu sigurno bi bilo dobro da se realizira, pa će onda vjerojatno biti i više 
razumijevanja za Odluku koju sam predložio Vijeću, a Vijeće je usvojilo oko cijene onih 
falačeka uz zemljište. Ali Bože dragi, mislim da se s tim otvara. Da li netko oko plana želi 
nešto reći? Ako ne onda takav prijedlog plana Sajmište II etapa dajem na, šaljem na 
usvajanje, na raspravu i usvajanje na Gradskom vijeću.  
 

Nakon rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prihvaća se Izvješće o javnoj raspravi II. Izmjena i dopuna Provedbenog 

urbanističkog plana “Sajmište - II. etapa” u Čakovcu, KLASE: 021-05/07-01/103, 
URBROJ: 2109/2-05-12-10, od 17. svibnja 2012. 
 Temeljem Izvješća o provedenoj javnoj raspravi i pribavljenih mišljenja I 
očitovanja, utvrđuje se konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Provedbenog 
urbanističkog plana “Sajmište – II. etapa”, u Čakovcu te se isti upućuje Gradskom 
vijeću Grada Čakovca na donošenje. 
 
 
Točka 4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2012.  
 
Branko Šalamon: 
Izmjena plana nabave za 2012 godinu. Adekvatno promjenama, adekvatno mogućnostima i 
taj plan nabave mijenjamo. Radi se isključivo o tome da prilagođavamo plan onome što su 
mogućnosti. Dal tu ima kakvih pitanja? Ako ne onda takav plan koji smo predložili ja usvajam 
da može ići u realizaciju. 
 

Nakon rasprave gradonačelnik je donio Odluku o izmjenama i dopunama Plana 
nabave za 2012. 
 
Točka 5. Upućivanje prijedloga Suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 
Knjižnice „Nikola Zrinski“ Čakovec, Gradskom vijeću Grada Čakovca 
 
Branko Šalamon: 
Peta točka dnevnog reda: upućivanje prijedloga suglasnosti na prijedloge izmjene i dopune 
statuta Knjižnice Nikola Zrinski. Radi se naprosto o tome što su inspekcijske službe utvrdile 
da treba nešto izmijeniti i mi to mijenjamo i dajemo suglasnost ustvari jer mi ne donosimo, 
nego donosi Vijeće. Mi dakle predlažemo Vijeću na donošenje,a prijedlog je usklađen 
između knjižnice i stručnih službi Grada. Imate kakvih pitanja? Ako ne onda takav tekst 
upućujem vijeću na usvajanje, raspravu i usvajanje.  
 

Nakon rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Knjižnice „Nikola Zrinski“ 

Čakovec, koje je Upravno vijeće Knjižnice „Nikola Zrinski“ Čakovec donijelo na svojoj 
7. sjednici, održanoj 23. travnja 2012., upućuje se Gradskom vijeću Grada Čakovca. 
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Točka 6. Donošenje Zaključka o produženom boravku u školskoj 2012/2013.  
 
Branko Šalamon: 
Donošenje zaključka o produženom boravku djece u školskoj godini 12/13. Vi znate da često 
puta spominjemo produženi boravak kao određeni trošak Grada i onaj trošak koji nije 
zakonu, po zakonu obveza. Ja sam imao dilemu dal da tu aktivnost Grada ukinemo ili ne, za 
razliku od toga da ljudi pitaju vijećnike, sad su roditelji pitali mene i na različite načine su 
molili, čak su željeli pisati peticiju da zadržimo tu aktivnost. To je za Grad 700, 750 tisuća 
kuna. Radi se o tome da sve tri gradske škole ili škole koje su na području Grada, četiri škole 
na području Grada pardon, radi se i o Centru za odgoj i obrazovanje, imaju potrebe da se i 
dalje nastavi sa aktivnostima produženog boravka u školi. To je jedan standard koji je iznad 
standarda koji si mi u pravilu možemo priuštiti, jer sigurno da utječe na mogućnost bržeg 
smanjenja minusa, no međutim ja osobno smatram da je dobro da se s tim nastavi, jasno da 
interesi koje su iskazali roditelji uz zamolbu da se to ne ukida i uz to da su prihvatili da se 
podigne cijena sa 600 na 700 kn za roditelje, pardon 500 na 600 kuna po roditeljima, dakle 
za 20% u odnosu na prošlogodišnju školsku godinu. Predlažem da takav tu djelatnost i dalje 
nastavimo, jer svi se mi zaklinjemo na to da su djeca naša budućnost, da u djecu trebamo 
ulagati, međutim velim ako dođe do toga da se nešto neće moći raditi, naprosto moramo 
raditi. I ko god veli da to činim zbog slijedeće predizborne godine debelo se vara. Dakle, 
nemamo mi apsolutno nikakvoga razloga da na takvim stvarima skupljam političke poene. 
Naprosto smatram da djeca kad roditelji nisu doma ne mogu sa velikom dozom sigurnošću, 
sigurnosti boraviti na cesti, jer šteta koja se nanosi na taj način je veća od troška koji Grad na 
taj način ima. Pa pitam dal tu ima ko kakav stav oko toga ili nekakvu potrebu da se govori?  
 
Zoran Vidović: 
Ostaje sve na istom nivou kak je bilo? 
 
Branko Šalamon: 
Isti broj odjeljenja je, samo je veća cijena. Je i to je kod svih škola prihvaćeno, dakle, kad 
smo o tome razmišljali onda smo, sam rekao da je jeftinije svim nastavnicima koji su u 
predškolskom odgoju, u produženom boravku dati otkaz, to bu jeftinije za Grad i dati 
otpremninu nego financirati 700 tisuća kuna na godišnjoj razini za te potrebe. Međutim, velim 
razlozi ovi koji su bili s druge strane su takvi da predlažem da se to sa tim produženim 
boravkom i dalje nastavi u slijedećoj školskoj ili pedagoškoj godini. Takav zaključak donosim.  
 

Nakon rasprave gradonačelnik je donio Zaključak o produženom boravku u 
školskoj 2012/2013. 
 
Točka 7. Donošenje Zaključka o sufinanciranju manifestacije „Porcijunkolovo 2012.“  
 
Branko Šalamon: 
Idemo na 7 točku dnevnog reda: to je donošenje zaključka o sufinanciranju manifestacije 
Porcijunkulovo 2012 godine, i materijale ste primili uz poziv. Treba nešto dodati? To ide na 
vijeće kao informacija ili nema potrebe. Dobro, onda takav zaključak donosim. Jasno da 
treba nakon provedenog Porcijunkolova dati odgovor o tome kako je sve skupa realizirani. Vi 
znate da je Porcijunkulovo i svjetovni i vjerski, vjerska manifestacija pa i tradicionalna 
manifestacija na području Grada Čakovca pa onda s time nastavljamo po predloženim 
okolnostima i ove godine.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 

Odobrava se sufinanciranje manifestacije „Porcijunkolovo 2012“, iz sredstava 
prikupljenih naplatom parkiranja u Gradu Čakovcu u vremenskom periodu od 1.08. – 
05.08.2012.  
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U navedenom vremenskom periodu naplata će se vršiti u sve dane (uključujući 
subotu i nedjelju), u vremenu od 07,00-20,00 sati. 

GKP Čakom d.o.o. će iz prikupljenih sredstava podmiriti troškove djelatnika i 
organizacije parkiranja. 

GKP Čakom d.o.o., obvezuje se podnijeti izvješće gradonačelniku Grada 
Čakovca, o prikupljenim sredstvima u navedenom vremenskom periodu, te proslijediti 
ista Turističkoj zajednici Grada Čakovca. 
 
Točka 8. Donošenje Zaključka o prihvaćanju domaćinstva 14. Međunarodnog 
gudačkog natjecanja Rudolf Matz 
 
Branko Šalamon: 
Idemo na 8 točku dnevnoga reda: odnosno donosim takav zaključak sa kakav je u prijedlogu 
uz materijale bio dat. Donošenje zaključka o prihvaćanju domaćinstva na 14. međunarodnog 
gudačkog natjecanja. Radi se o tome da je to jedno, jedna kulturna manifestacija koja je za 
Grad Čakovec nosi sa sobom troškove stotinjak tisuća kuna. Radilo bi se o tome da bi 
slijedeće godine se to organiziralo, to je takmičenje mladih gudača nekoliko generacija, ajde 
da velim srednju Europu. Zašto sam se odlučio da to podržim? Mi prvo smo kulturna sredina, 
drugo u našoj sredini ili iz naše sredine proizašlo nekoliko vrhunskih umjetnika, drugo u našoj 
sredini djeluje relativno uspješno ili veoma uspješna Umjetnička škola. Četvrto, okupljanje 
takvih talenata je osim stručnog djela natjecanja gudača i turističko-kulturna manifestacija 
koja bi prema projektu u jednom periodu od oko mjesec dana, dva tjedna, dakle 14 dana 
dovela u Čakovec 500 muzičara, dakle gudača koji bi sa sobom, ili koji bi bili u pratnji 
roditelja, u pratnji ovoga svojih mentora, dirigenta, ko se sve oko toga okuplja, što za 
Čakovečke ugostitelje je sigurno dobar potencijalni prihod. Nosioci te aktivnosti su bili u 
hotelu Park i hotel Park iz zadovoljava. Oni bi bili gosti hotela Park, oni bi u Gradu osim toga 
što bi gudili i nešto trošili i od svakog, od svakih ajde da velimo 10 gostiju koji dođe u okviru 
takve manifestacije sigurno dvoje troje, ne tih, ali i tih dođu, a onda kao turistički posjetioci 
Grada. Kada u izabiru mogućnosti borbe za utvrđivanje statusa Grada Čakovca na turističkoj 
mapi Hrvatske i Europe razmišljamo o svakom potezu koji, u koji moramo uložiti i dati, onda 
bi vjerujem 100 tisuća kuna kolko bi morali uložiti bio odgovor financijski više od deset puta 
bolji, ne za gradski proračun, nego za Grad, za gradske ljude koji u Gradu rade i za 
promociju Grada. Zbog toga sam se u ovim kriznim vremenima odlučio da takav projekat 
podržim, da takav projekat, prihvaćam takav projekta predložim i jasno da uz sve one druge 
manifestacije koje imamo i u Centru za kulturu i u Gradu i u kulturno-umjetničkim 
djelatnostima Grada damo još jednu ja bi rekao visoku i lijepu perjanicu kulturnih događanja 
u Gradu Čakovcu. O nama ovisi koliko ćemo to uspjeti iskoristiti. Ali mislim da dosadašnja 
iskustva koja imamo na planu promicanja Garda Čakovca, priključenja naših aktivnosti, 
dakle, gradskih aktivnosti za to da Grad zaista saživi sa i na tom kulturnom planu, uz ono što 
se već godinama organizira kao ČČ, kao Majski muzički memorijal, kao ove mlade 
manifestacije, kao Ljeto u gradu Zrinskih, ovo je jedan dodatni poticaj da zaista Grad 
Čakovec bude prepoznat kao sredina u kojoj kultura ima svoje mjesto i poziciju. Jasno, dobro 
je da to govorimo u 6. i 7. mjesecu, jer ćemo onda u 11. mjesecu za to morati imati osigurani 
prostor u proračunu i ja vjerujem da u ukupnom, u ukupnosti  je to pozitivno uložen novac. 
Dal tu želi netko reći još nešto? Slobodane ima potrebe? 
 
Slobodan Veinović: 
Vi ste rekli sve. Pogotovo ovaj gospodarski aspekt u siječnju. Znači prihodi su slabiji općenito 
u svim djelatnostima gospodarskima pogotovo u ugostiteljstvu. Mislim da bude to puno 
značilo, jer Grad bude nešto dobio direktno novca natrag, kroz turističku pristojbu i ostale 
poreze, a efekti koji budu za ugled Grada, pa i ono što ste rekli za pozicioniranje na kulturno 
mapi Hrvatske i Europe budu puno veći. Gudači su IN ove godine, vidimo dva čela, znači 
rado su slušani. Ovdje ćemo dobiti nekoliko vrhunskih koncerata  u tom paketu za te novce, 
osim što će naša djeca imati priliku ići na to natjecanje, do sada je to bilo u Dubrovniku, bila 
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je varijanta da bude Varaždin, Zadar ili Čakovec. Znači da se nastavi natjecanje, mi smo 
ovdje, ajde na neki način između Varaždina i Zadra odnijeli domaćinstvo. Mislim da bude 
puno značilo, znači odvija se za vrijeme zimskih praznika, kad su djeca, kad djeca ne idu na 
redovnu nastavu, bit će to pomoć našoj djeci, ali i ovo znači srednja Europa, Mađarska, 
Slovenija, Austrija bit će puno bliže natjecanje i vjeruje se da će doći više natjecatelja, nego u 
Dubrovnik. Tako da mislim da su svi efekti pozitivni i da će Grad imati koristi od ovoga. 
 
Branko Šalamon: 
Hvala lijepa. To u ovoj fazi ne tipične riječi. Dakle, mi ćemo, ja ću razmislit dal to stavim kao 
informaciju na Vijeće, a da onda kad se bude radil proračun da to spada u društvene 
djelatnosti da gospodin Slobodan o tome vodi računa. 
 
Gordan Vrbanec: 
Pa evo pozdravljam inicijativu za ovakvu manifestaciju, predlažem da Grad shodno tome 
uputi jedan dopis hotelu Park u Čakovcu. Da kao najznačajnija smještajna jedinica u Gradu 
poduzme sve mjere, da svoju uslugu prilagodi kvaliteti ovoga programa, jer mislim da smo 
prečesto svi zajedno svjedoci negodovanja gostiju hotela sa nivoom usluge koju naš hotel 
pruža i mislim da je ovo prilika da se Grad jednim službenim dopisom obrati hotelu kao 
najznačajnijoj smještajnoj jedinici Grada. 
 
Slobodan Veinović: 
Znači, kontaktirali smo hotel. Hotel je rekao da će dati uvjete koje inače nikome nisu dali, 
znači da i oni pridobiju to natjecanje. Da li su jako dobre uvjete, rekli su da su svjesni svega 
toga i njima je to vrlo važno i oni će poslati Gradu, hotel će poslati Gradu pismo potpore 
odnosno podrške vezano za to natjecanje.  
 
Branko Šalamon: 
O odluci koju ću donijeti treba izvijestiti hotel, od njih tražiti da zbog informacija koje dolaze, 
ne treba ih dokazivati, da molimo da i oni podnesu svoj dio tereta, da bi onda kada se odluči 
organizator da to bude u Čakovcu definitivno, da i imamo šanse da se s time nastavi, da 
slika koja se nosi o Gradu Čakovcu, a sigurno je i dio slike i to kako hotel izgleda ili kakva se 
usluga pruža više apeliram na izgled soba, nego na usluge i čistoću, dakle više na to 
apeliram da onda se o tome vodi računa. Da ne bi ispalo da informacija koja ide iz Čakovca 
bude negativistička. Jasno da nam paše da hotel kao gospodarski subjekt nas podrži u ovoj 
akciji, ali onda nek nas podrži u tome što mi želimo da se doradi. Ja se ne želim upuštati u 
politiku vođenja hotela, ali ako mi uložimo 100 tisuća u to da 500 ljudi dođe, onda ne želim 
da uložimo u to da ljudi nose negativnu sliku iz Čakovca zbog toga što nije pobrisana 
prašina, što su umjesto plahte stavljeni stolnjaci, što sobe su nepometene, da ne pričam o 
svemu onome što ljudi nama, meni govore di su problemi. Ali dobro to ne treba, to nije 
predmet rasprave to oni znaju kakvi su problemi. Dal još netko želi se u to uključiti? Ako ne 
onda zahvaljujem svima koji su uzeli doprinos u tome i do sada i da jasno imamo stavove i 
obveze, ispunjavamo obveze prema dalje.  
 

Nakon rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 

Grad Čakovec prihvaća domaćinstvo 14. Međunarodnog gudačkog natjecanja 
Rudolf Matz, koje će se održati od 3. do 15. siječnja 2013., a koje će sufinancirati u 
iznosu od 100.000,00 kuna. 
 
 
Točka 9.a Upućivanje prijedloga Suglasnosti na ekonomske cijene programa u 
jaslicama Dječjeg vrtića, Gradskom vijeću Grada Čakovca 
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Točka 9.b Upućivanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o načinu boravka djece s 
područja Grada Čakovca u predškolskim ustanovama, Gradskom vijeću Grada 
Čakovca, na donošenje 
 
Točka 9.c Upućivanje prijedloga Načelne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju 
programa u odnosu na vrstu i trajanje za pedagošku godinu 2012/2013., Gradskom 
vijeću Grada Čakovca 
 
Branko Šalamon: 
Idemo na 9 točku dnevnog reda. To je suglasnost za ekonomsku cijenu programa u 
jaslicama. Radi se o tome da je procedura takva da Gradsko vijeće donosi konačne odluke, 
pa imamo ovako pod a) suglasnost na ekonomsku cijenu, pod b) odluku o izmjeni odluke o 
načinu boravka djece na području Grada u predškolskim ustanovama i c) način, načine 
suglasnosti na odluku o utvrđivanju programa u odnosu na vrstu i trajanje za pedagošku 
godinu 2012/2013. Slobodan. 
 
Slobodan Veinović: 
Znači ukratko. Ovoga sve su točke povezane, zato jesu a, b, c u sklopu točke 9. Radi se o 
tome da je vrtić uvodio neke nove programe, znači jasličke za Montessori, walfdorf, 
obogaćeni program i itd. Po statutu oni moraju tražiti suglasnost Grada. To je a). b) ovoga, 
nakon što damo njima suglasnost mijenjamo i našu vlastitu odluku o boravcu djece i c) 
također smo ih obvezali jednim pravilnikom Gradskog vijeća da za svaku pedagošku godinu 
oni sve svoje programe moraju dati na uvid Gradu i tražiti suglasnost za pedagošku godinu. 
Evo to su te tri točke, koje su sve, znači predstavljaju obogaćivanje programa vrtića u 
postojećem financijskom paketu koji, koji je Grad predvidio svojim proračunom, znači nema 
ovoga nema novih troškova za Grad, a vrtić će imati neke nove programe, naravno revizija i 
ostala tijela traže da i pravilnici i statuti da se svi ti programi odobre na Gradskom vijeću. 
 
Branko Šalamon: 
Hoće se netko uključiti u raspravu po toj točci? Ako ne, onda donosim odluku da se taj, ta 
točka upućuje Vijeću na usvajanje.  
 

Nakon rasprave gradonačelnik je donio sljedeće Zaključke:  
 
Prijedlog Suglasnosti na ekonomske cijene programa za jaslice Dječjeg vrtića 

Čakovec, koje je Upravno vijeće Dječjeg vrtića Čakovec, predložilo Odlukom KLASE: 
003-06-01/12-200-02, na svojoj 200. sjednici, održanoj 31. svibnja 2012., upućuje se 
Gradskom vijeću Grada Čakovca. 

 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o načinu sufinanciranja boravka djece s 

područja Grada u predškolskim ustanovama, upućuje se Gradskom vijeću Grada 
Čakovca na donošenje. 
 

Prijedlog Načelne suglasnosti na programe rada u Dječjem vrtiću Čakovec za 
pedagošku godinu 2012/2013., koje je Upravno vijeće Dječjeg vrtića Čakovec utvrdilo 
Odlukom o utvrđivanju programa u odnosu na vrstu i trajanje za pedagošku godinu 
2012/2013., KLASE: 003-06-01/12-200-02, URBROJ: 2109-73/12-02, od 31. svibnja 2012., 
upućuje se Gradskom vijeću Grada Čakovca. 
 
Točka 10. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju ulica u 
Mačkovcu, Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
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Branko Šalamon: 
Idemo na 10 točku dnevnog reda: to je odluka o izmjeni odluke o imenovanju ulice u 
Mačkovcu. Radi se o tome da smo mi planom predvidjeli da se otvori jedna nova ulica koja 
ide po privatnom zemljištu di privatni vlasnik je protivan tome. Iako bi mu otvaranje ulice bi 
mu otvorilo mogućnost da ima parcele, al ak on to ne želi, a ima javno pristupnu površinu 
direktno na cestu, zašto bi mi uskraćivali njegovu želju da to ne bude tako. Rađe bude to naš 
domaći sistem. Rađe budem ne imao mogućnost da ja nešto koristim, jer bi ti otvoril 
mogućnost da koristi nešto i moj sused. Onda nebu niti sused niti ja, ali nek tak bude, kaj se 
mene tiče nek bude tak, nemam ništa protiv. U pravilu idemo na ruku ljudima da imaju više 
mogućnosti. Ako ljudi ne žele da imaju te mogućnosti zašto bi im mi naturali stav koji ne 
trebaju, zato predlažem da se to u planu izmjeni. To donosi odluku Vijeće, ide ne na Vijeće. 
Upućujemo na vijeće. 
 

Nakon rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju ulica u Mačkovcu, upućuje se 
Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje. 
 
Točka 11. Upućivanje prijedloga Odluke o osnivanju Lokalne akcijske grupe (LAG), 
Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Imamo 11. točku dnevnog reda. To je upućivanje prijedloga odluke o osnivanju lokalne 
akcijske grupe ili LAG. Nije od lagev, nego je od ovoga kaj sam pročital. Lokalna akcijska 
grupa. To gradsko vijeće mora donijeti. Radi se o tome da, ak me pitate zašto. Zato što to 
ima Europa. A mi obično skraćujemo tak da ako Europa dubi na glavi, onda i mi hoćemo 
dubiti na glavi. Formiramo još jedno tijelo prema odluci Ministarstva poljoprivrede u ovom 
momentu, a li to podržavaju i ostala Ministarstva. Radi se o tome da projekti koji idu prema 
Europskoj uniji dobivaju više bodova ukoliko su prošli ili ukoliko jedinica lokalne samouprave 
imaju formirane te LAG-ove. Kak bu funkcioniralo, kolko bu koštalo, kolko bu efekta, kolko 
bude dobro u ovom momentu ne mogu vam sa sigurnošću reći. Međutim, procjenjujemo da 
bi projekat koji ide preko LAG-a direktno ili samo podrška ili samo ako ga imamo moglo 
donijeti do 10% bodova na vrednovanju naših projekata. Samo zbog toga, dakle ako je samo 
zbog toga onda ćemo, onda predlažem da se to usvoji na Vijeću. U taj LAG bi trebali ući 8 
jedinica lokalne samouprave s područja Međimurja. Na području Međimurja se formiraju tri 
takva. Mi smo u središnjem dijelu, s nama su Pribislavec, Belica, Dekanovec, Domašinec, 
Mala Subotica, Podturen i Strahoninec, ne nije, i Čakovec kao osmi. Dakle mi smo ti. Ako 
netko se ne uključi onda bumo smanjili LAG. Najmanje tri jedinice lokalne samouprave se 
moraju uključiti. Mi imamo akte, akte su razradili Redea i Čakra i tu bude dosta posla, dosta 
brige, međutim velim ako samo kroz podršku projektu idemo kroz to da se dobi više bodova 
onda je to dobro da dobro da imamo, a vjerojatno ćemo onda u toku rješavati probleme koji 
će sigurno iskrsnuti iz zajedničke suradnje jedinica lokalne samouprave koji u najmanjem 
slučaju razmišlja da bi to trebal Čakovec napraviti, a oni besplatno koristiti. Što se sigurno 
neće dogoditi. Evo dakle taj prijedlog upućujem vijeću na usvajanje i prelazimo na dodatnu 
točku dnevnog reda.  

Nakon rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o osnivanju Lokalne akcijske grupe (LAG), upućuje se 

Gradskom vijeću Grada Čakovca na donošenje. 
 
 
Točka 12. Upućivanje prijedloga Odluke o izradi Izmjene i dopune Detaljnog plana 
uređenja „Martane – Istok“ u Čakovcu 
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Branko Šalamon: 
Broj a) dodana točka je da se uđe u postupak izmjene, da se donese odluka o upućivanju 
prijedloga odluke o izradi izmjene dopune detaljnog plana uređenja Martane istok u Čakovcu 
Gradskom vijeću Grada Čakovca na donošenje. dakle, imamo mi sada donosimo, ja 
donosim odluku da se to pusti vijeću, da vijeće donese odluku, da idemo planove DPU 
Martane istok prilagoditi potrebama potencijalnih investitora. Predlažem da mi to radimo u 
ovom momentu o svom trošku, da započnemo evo već dolaze ponude u Grad Čakovec, da i 
do sada smo imali priliku da sve to dok mijenjamo onda troškove izmjene DPU naplaćujemo 
od zainteresiranih. I to je bilo 30 hiljada po detalju izmjene, 10 hiljada po detalju. Dobro, da to 
ide na naš trošak, da jasno u izmjene unesemo sve ono što treba unijeti i da strane partnere 
o tome izvijestimo da na temelju razgovora koje smo imali, na temelju dosadašnjih aktivnosti 
koje smo obavili mi svoj dio smo počeli određivati. Najveći dio rasprava nisam učestvovao ja 
u tome, bili su gospodin Vidović, Gjerapić, Ilić, pa su oni više o tome, ja bi molio Zorane daj ti 
još par detalja. 
 
Zoran Vidović: 
Evo samo kratko. Ono na čemu je gradonačelnik uvodnom dijelu govorio. Uglavnom radi se 
o dvije tvrtke koje su zainteresirane za radnu zonu Martane. Radi se CVS Boko 
Internacional. Tvrtka je inače iz Švicarske, ali inače vlasnici su nijemci. Oni se bave ubiti, radi 
se o jednoj praoni koja ubiti pruža usluge na međunarodnom ugledu na području tekstila, 
artikala, otirače, znači oni ubiti servisiraju veliki, velike lance u ovom okruženju. Znači 
Mađarska, Austrija, i Sloveniji. Zainteresirani su da bi u ovoj našoj radnoj zoni pokrenuo 
određenu proizvodnju sa mogućnošću zapošljavanja negdje do 100 osoba. I ono što je 
interesantno i drugi investitori ubiti kožarska industrija Wolfdorf koža, tako da nismo imali 
nekih većih problema, jedne se budu zainteresirale za tri parcele u onom lijevom djelu radne 
zone, a dok ova druga tvrtka za tri parcele u onom drugom. Ono gradonačelnik što je rekao 
na početku, njih je najviše zanimalo zbog čega je 40% izgradivosti kapaciteta na području tih 
radnih zora, ali pošto je to u ingerenciji Grada ili ovo možemo i ovim izmjenama izmijeniti. 
Oni su zadovoljni sa tih 60% izgradivosti. Ono što ih je još zanimalo, a mi smo već pokrenuli 
određene radnje vezane uz izgradnju i početak izgradnje cesta i infrastrukture. Znamo da su 
izvođači radova na terenu. Mi ćemo prema njihovim upitima, jer oni su tražili određene 
tehničke kapacitete vezane uz struju, plin, vodu i tako da ćemo mi na te upite odgovorili. Ono 
što smo se mi načelno dogovorili sa jednim ozbiljnim pismom namjere, neka oni postave sva 
određena pitanja koja ih interesiraju, da sve svoje potrebe definiraju. Mi smo im bili spremni 
izaći u susret u onim stvarima koje mi možemo kao jedinica lokalne samouprave pružiti. 
Znači oko određenih benefita, znači možemo razgovarati tek oko komunalnog doprinosa i 
ostalih naknada za priključenje. Navodno jedna od benefita je ubiti ovaj njihov upit vezano uz 
postotak izgradivosti. Ono što je još važno oni su bili, pošto je u blizini i stambena zona, pitali 
su kolko je tu utjecaj. Ubiti ne radi se o industrijama koje stvaraju neku veću buku, 
prvenstveno buka bi se eventualno mogla stvarati samo dolaskom kamiona. Znači vezano uz 
transport robe, odnosno repromaterijala, ali mislim da nakon provedenog javnog natječaja i 
one procedure kada smo mi formirali radnu zonu mislim da u ovom trenutku ne bi trebali 
imati nikakvih problema, jer mislim da se neće raditi o većoj buci. Ono što je bitno, oni nisu 
obišli samo našu radnu zonu Martane, nego su bili u određenim radnim zonama i u 
Varaždinu i u Prelogu i u Maloj Subotici. I sada se ispostavilo bez obzira što je naša radna 
zona u ovakvom stanju kakvom je, da ubiti Grad Čakovec ima druge prednosti u odnosu na 
druge jedinice lokalne samouprave, jeste to da mi imamo kanalizaciju i da imamo pročistač, 
to je za ovakve industrije vrlo zahtjevno i pozitivno. Ja se nadam, mi smo jučer također 
kontaktirali da će do realizacije kupnje zemljišta i izgradnje proizvodnih kapaciteta sigurno 
doći. Mi već sad imamo dogovoreni sastanak u Međimurskim vodama za 11.7., a naravno i 
ova kožarska industrija, radi se o tvrtki Wolfsdorf, dakle oni su zainteresiran također će se 
vratiti u Čakovec da definiramo još neke aktivnosti. Zbog toga i gradonačelnik donosi ovu 
odluku da mi pokažemo dobru volju, ono što smo razgovarali na terenu, da krećemo u tom 
smjeru, da  smo i mi ozbiljno zainteresirani,a i prema njihovom iskazanom interesu vjerujem 
da su oni ozbiljni kupci i da žele na području naše radne zone izgraditi nove proizvodne 
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kapacitete. Što se tiče tvrtke Wolfsdorf, znači o kožarskoj industriji, oni također tu već vide 
proizvodnju od ove kožarske industrije, također oni rade za avio-kompanije, za željeznice, za 
Deuche bundesman i ono što je bitno također planira negdje zaposliti oko 300 osoba. Mislim 
da je to dovoljno, a kasnije ćemo, mislim da ćemo još neke nove informacije do Gradskog 
vijeća, ja se toplo nadam da ćemo to realizirati, mislim da ćete biti jedan veliki doprinos i na 
taj način smo mi ubiti pokrenuli sve aktivnosti u radnoj zoni, tako da ona sredstva koja su 
stigla iz Ministarstva gospodarstva će biti uložena i da će onda imati ta kompletna investicija 
svoje opravdanje. 
 
Branko Šalamon: 
Da li još netko želi uzeti učešće u raspravi. Ne, onda takvu, takvi prijedlog odluke o izmjeni 
odluke upućujem vijeću na raspravu i donošenje.  
 

Nakon rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 

Prijedlog Odluke o o izradi Izmjene i dopune Detaljnog plana uređenja „Martane – 
Istok“ u Čakovcu, upućuje se Gradskom vijeću Grada Čakovca na donošenje. 
 
Branko Šalamon: 
I sad još jedan, pod točka b) spomenuo sam, ali bi molio da se to konstatira, svi pročelnici, 
svi zaposlenici Grada trebaju se maksimalnim kapacitetima svog radnog i svakog ostalog 
elana uključiti u rješavanje pitanja što prijašnje započinjane gradnje školskog centra srednje 
škole Čakovec. Niti u primisli nikome ne smije biti da svojim, da svojom neodlučnošću, 
nemarom ili bilo kakvim elementom negativističkom odnosa prema radnim zadacima se 
uspori. Ali možemo biti misaoni support da cilj koji imamo postignemo na taj način da 
odradimo sve svoje. Jasno je da ne ovisi o nama, ali, jasno da će investitor, kao i svi 
investitori drugi uvijek imati hiljadu razloga da na nas svali nekakvu odgovornost. Ja vas 
molim da ovo shvatite ozbiljno. Radi se o značajnom projektu za Grad Čakovec. Srednja 
škola Čakovec je upisala ili sada upisuje treću generaciju učenika. To su djeca i sa područja 
Grada. Ako škola ne bude završena, oni slijedeće školske godine nemaju kud smjestiti 
četvrtu generaciju. Ja se sad mogu žaliti na to da su oni se kilavili tri godine, jer prvi 
razgovori koje smo imali s njima da su realizirani, onda Grad ne bi imao minus. Ja sam se 
odlučio uz suradnju sa kolegama da 2009. godine da počnemo sa izgradnjom dvorane I. 
Osnovne škole računajući na novce koje ću dobiti ovdje. Nismo ih dobili nažalost i taj dug, 
jasno i onda se naprosto kao lavina koja se kotrlja povećava, povećava, ali nije na našoj 
strani bilo da to nismo realizirali, ali velim sad kada je veoma izvjesno, jer i škola je svjesna 
toga da slijedeće godine nema kam smjestiti te đake, a ako ih ne smjesti onda će 450 
učenika baciti tri godine, dve, tri, jednu godinu u vjetar, jer takvih programa nema nigdi 
drugdi. Takvih programa nema nigdje drugdje i djeca koja su sad, jedni su v trećem razredu 
od ove godine, ne školske, jedni su u drugom, jedni su u prvom. Naprosto će se to odbacit ak 
neće moć imati gdje održati nastavu. Zato, zbog njih, ali i zbog ovoga minusa mislim da mi 
moramo poduzeti sve da to bude. Zato smo i prošli put na vijeću donesli odluke o obročnom 
plaćanju, ali velim obično se veli za administraciju. Administracija ne smije biti zapreka 
izvođenju tih radova. I tu molim da se konstatira kao zaključak. Moj zaključak kao obaveza 
svih službi u Gradu da budu u funkciji završetka ili završetka, početka izgradnje. Molim 
informaciju o vrtiću Kramarić. Mikrofon. Ovo kaj je bilo, bili su tu iz IGH, da vidimo kak je 
dalko došlo. Mikrofon. 
 
Velimir Kramarić: 
Prekjučer smo bili tamo, bili su predstavnici IGH i ovoga ta ispitivanja su napravljen, pardon, 
uzorci su uzeti. Dogovorili smo da to ide posebno fakturiranje već prijedlog sanacije ćemo 
imati u ponedjeljak, stavit ćemo to u troškovnik koji mi već imamo sirovi napravljeni. Znači sa 
tim dodatnim materijalima i možemo krenuti u javnu nabavu po tom pitanju. 
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Branko Šalamon: 
Kak se to uklapa u rokove? 
 
Velimir Kramarić: 
Pa uklapa se. S obzirom da sam ja dao materijale da bi to moglo biti do 15.9. ja sam tu 
napravil jednu rezervu, ali smatram da taj prijedlog sanacije, a tak sam i dogovoril s IGH i 
samo ispitivanje mogu ići paralelno pa smo dečka iz IGH upozorili i ne mogu strogo obećati, 
ali mislim da ćemo moći imati to oko 1.9. To je postupak koji traje, pregovarački postupak, to 
traje čini mi se 8-10 dana. Čim se Saša vrati sa godišnjega mi ćemo. 
 
Branko Šalamon: 
Nek se odma započne, to započeti, dato funkcionira, da što više skratimo rokove čekanja, da 
se počne sa sanacijom. I još jedno pitanje. Mislim da nas sve interesira zajednički. 
Pretpostavljam, a nije loše da to čuju i mediji. Šta je sa legalizacijom Dramlja? 
 
Velimir Kramarić: 
Sa legalizacijom Dramlja, ja sam prikupil tri ponude i to sam rekao vama da ću doći, da ćemo 
odabrati ponuditelja. Malo smo, nismo išli odmah, zato jer smo čekali ovaj prijedlog novog 
zakona koji bi trebao izaći sad do 15. srpnja, a u Saboru je bilo drugo čitanje. No ja smatram 
da bi se mogla ta legalizacija napraviti na način da se sva ta tri objekta svedu pod 1968. 
dakle to ovisi o lokalnom referentu koji izdaje akt gradnje, s obzirom da nam je onaj centralni 
objekt je, nadam se da će nam proći kuhinja i suteren, ostala nam je samo ona nadstrešnica 
koju praktički mi onda nećemo niti legalizirati, ne. 
 
Branko Šalamon: 
Pitanje je. Šta mislite zašto sam to postavljao. Dal tu legalizaciju nebremo mi napraviti sami? 
 
Velimir Kramarić: 
Na koji način mislite? 
 
Branko Šalamon: 
Da mi podnesemo zahtjev. 
 
Velimir Kramarić: 
Ne. Mora biti ovlašteni arhitekti i ona procedura kako to ide. 
 
Branko Šalamon: 
Naše službe rješavaju legalizaciju za građane i za naše područje. Pitanje je tehničko za 
mene. Dal mi možemo pogledati postupke da se …geodetskom snimkom? 
 
Kramarić: 
Geodetski snimak i arhitektonski snimak. 
 
Branko Šalamon: 
Radi se o tome da je to cca kuna. Ja znam za sebe pošto ja delam legalizaciju i romi su stigli 
strašno puno. Grad nije vreća bez dna, zato pitam, zato sam tu konkretno postavil pitanje.  
 
Velimir Kramarić: 
Ne, ne, ne. Ja kad sam dobio prvu ponudu od gospodina Ptiček Zdravka iz Putjana. Mene je 
ta cijena zabrinula, zato ne mogu točno reći, napamet govorim 35 tisuća kuna. Onda sam 
tražio od Rescona gospodina Slavičeka i od gospođe Ovčar. Te cijene su tu negdje, ja isto 
znam kolko košta legalizacija. Tu je unutra trošak geodetskog elaborata, nekakvi su predvidili 
7 tisuća kuna, i još nekakve troškove prelaza s obzirom da je to daleko. Ja isto smatram da 
bi to trebalo biti nešto malo jeftinije. Ali smo, ne znam dal tražimo još koju ponudu. 
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Branko Šalamon: 
Ma ne ja. 
 
Velimir Kramarić: 
Ali ovo kaj vi velite da mi to možemo sami, mi praktički. 
 
Branko Šalamon: 
Pitam, ne velim. Ja pitam, ja postavljam pitanje da li možemo raditi sami? Arhitekt jedan, 
arhitekt drugi, arhitekt, jedan je tam u susjedstvu Oliver. Dakle, tri arhitekta su. Geodeta 
imamo veoma dobroga Jurišića. Ne znam ko ima pravo delati, ja samo govorim o službama 
u Gradu. 
 
Kramarić: 
Nije baš tako. 
 
Branko Šalamon: 
Slušajte. Dok sam s vama razgovaral rekli ste mi neku činjenicu. Mene su tužili za 16 hiljada, 
jer sam oštetil proračun. Sad mi ti koji to navijaju tak, su mi dali ponudu na 30 hiljada. 
Čekajte malo, a ja mislim da legalizacija košta 5. Dajte dobite informaciju kolko to delaju ljudi 
u Crikvenici. Zakaj bi mi plaćali putne troškove. Putne troškove, je dio troška. Razumijete, ja 
ne znam. Možda je 30 hiljada malo, ali neću doći u situaciju da se to ne napravi, neću doći u 
situaciju da neko na tome služi novce. 10 put ići dole i 1500 kn dnevnica, 10 dnevnica je 150, 
ajde 1700 kn. Sad budu smanjili na 150 i trošak autobusnu karte je 200 kn tam i natrag, to je 
3 hiljade kuna sve skupa. Dakle, treba ić netko z autom ko ima klimu i zato bi trebalo računati 
do tome nejde ga tak s te strane govorim. Svi misle da Grad ima para i da Grad more 
raspravljati o penezima bez ikakvog, bez ikakve zadrške. Zato sam to postavil. Sad svi 
sjedimo tu, ak bum razgovaral s Lidijom nemamo niti 30 hiljada, kad bum razgovaral sa 
Šipošom, kad bum razgovaral s njim. Razumijete. Mi smo sad u odmaralište uložili ili bumo 
uložili u sve ovo kaj smo napravili prek 100 hiljada kuna. 100 hiljada kuna, a radi toga djeca 
nejdu u odmaralište, jer nismo sigurni kaj bude se delalo. Ljudi to govorim. Sad nema 
problema, sad smo uložili 100 hiljada, sad 30 hiljada nije problem. Meni je problem, zato jer 
smatram da bi to moglo biti jeftinije. Jedino zbog toga sam htel i da to imamo, da svi se 
selimo tu.  
 
Velimir Kramarić: 
Ok. Ja bi samo dodal. Ja se slažem s vama i mene su te cijene iznenadile u tom smislu kaj 
sam se zabrinul, jer znam kako tržište funkcionira da bi te cijene mogle biti jeftinije. Ali kad 
sam dobio tu prvu cijenu, ta me iznenadila. I onda sam pregovarao i dobio sam druge dvije 
kolje su bile tu plus, minus, gore, dolje. Jedino se ne slažem s time da bi to mogle naše 
stručne službe s obzirom da mi imamo štambilje vraćene i mislim to se ne isplati mi smo van 
svim tokova. A Mirko Jurišić nije geodet, nego je geotehničar. Tak da ne možete računati, ja 
bi predložio, ja ću doći kod vas poslije. 
 
Branko Šalamon: 
Meni je arhitekt rekao da bi mi napravil statiku i projekte za 3.5 eura po kvadratnom metru. 
Naš objekt tam puta 3.5 eura po kvadratnom metru. Nebre biti 10 hiljada kuna. Ne znam, ja 
si računam. Zašto bi Gradu bilo skuplje, nego meni privatno. Čekaj, kaj mi imamo više 
penez. 
 
Velimir Kramarić: 
Ne, inače je predviđena ta cijena za legalizaciju, to se tako kuloarima priča Nino vjerojatno 
isto zna. Nekakvih 30 % od cijene normalnog …… ak se sjećaš, ne. Sad tak 3.5 puta 3.5 to 
je 10.5, a cijena je bila 15 to ste vi dobili vrlo povoljno gospodine gradonačelniče. Ja ne znam 
zbog čega. 
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Branko Šalamon: 
Zato kaj smo pogađali. 
 
Velimir Kramarić: 
Činjenica je da je meni ova cijena previsoka, ja ću još probati nekoga, s dečkima razgovarati 
da možda još koga uključimo koji će nešto malo tu pustiti, ne.  
 
Branko Šalamon: 
Ništ ne kritiziram. S jedne strane pušem na hladno, sad idemo reći ovak. Možda karikiram. 
Dali dati onom eko je najjeftiniji, dal dati ono eko je najbolji i kome god dam dva budu 
prigovarali nisu dobili posel. Dva budu me prijavili da sam nekome namestil posel. I namestil 
posel čovjeku iz opozicije recimo, namjestim mu posel. Onda bu rekel zakaj si mi namestil 
posel prevarili ste nekoga. Pa zakaj bi ja to delal? Kaj to meni treba! Za 30 hiljada kuna, ne. 
Mislim ja sam u dilemi i zato hoću da se sve raščisti i ja tam friziram podatke u proračunu. 
Friziram podatke, ja varam državu. Dajte Gradu fakturu ko ih … nek plate, ne dam novce. 
Lidija mi gore zmiju dala na kasu. Dajte velim razmislite o tome, nismo dugo bili, nismo dugo 
imali kolegij ovaj, ne javni, nismo dugo imali kolegij pa onda sam htel da to tu malo raščistmo 
naprosto zbog toga što Dramalj mi je rak rana, isto kak Časnički dom. Jesmo, ima još neka 
tema koja bi bila. 
 
Zoran Vidović: 
Ja bi se sam, nije to sad vezano, to je poslovne klastike. Javila se tvrtka Wofsdorf, trebalo je 
popuniti određene stvari, pa se očem s gradonačelnikom dogovoriti koje stručne trebaju se 
sjesti, treba tu neke stvari popuniti i poslati. 
 
Branko Šalamon: 
Može. Gotovo. Ja imam ovak jedan sretni trenutak u mom životu. Neko je stariji od mene i 
neko danas ima 40 godina staža, ja mu čestitam. Gospodin Gjerapić, evo dakle s nama i bez 
nas je izdržal delati 40 godina. Znate kolko je to! Tolko Lidija i Marjana, Dragica ima nešto 
malo više od 40 godina nemaju života, a on ima tolko staža, mislite gledajte kak zgleda lepo 
kak cvetek. Evo čestitam ti 40 godina staža. To te je pomladio ili to imaš dupli staž? Kak ti je. 
Kak imaš 1 naprema 1.5 ovu gradskog staža? Bil bi red da ti nas častiš, a ne da ja tebe tu 
dižem u zvijezde i kujem kao staroga. Dobil si čašu, a voda ti je tu. Vidiš ti to. Vidiš to ti je 
dobro, jer na tebe bar misli, na mene mislila nije. Evo ovo od 10.00 je već neslužbeni dio ide, 
jer da si bar ovaj nekakve kornete dal, fornete, kak se to zove, nekaj dal. Evo službeno 
završavamo sjednicu kolegija.  
  
Gradonačelnik zaključuje stručni kolegij u 10.03 sati.  
 
 
KLASA: 021-05/12-01/129 
URBROJ: 2109/2-01-12-02 
Čakovec, 5. srpanj 2012. 
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